
Protokół Nr XLIV/2021 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście w sali spotkań Centrum Kulturalno-Bibliotecznym            

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A. 

odbytej w dniu 27 sierpnia 2021 r.  

 

 

Obrady trwały od godz. 1000 do godz. 1200 

 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- 14 radnych 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Zastępca Burmistrz Dobrego Miasta, Skarbnik i Sekretarz 

Gminy, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz zaproszeni goście. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Dobre Miasto 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Dobre Miasto oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych.   

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku                                 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości.                  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości.                     

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości.                  

10. Zamknięcie obrad. 

 
 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 10.00 

otworzył XLIV - ą sesję Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, zwołaną na wniosek Burmistrza 

Dobrego Miasta w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(tekst jednolity Dz. U. z 2021 r., poz. 1372) i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, do którego radny Mirosław Zadroga 

wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrego Miasta. 
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W związku z tym, że sesja nadzwyczajna została zwołana na wniosek Burmistrza, 

Przewodniczący Rady zapytał zastępcę burmistrz, czy wyraża zgodę na wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Dobrego Miasta. 

 

Zastępca Burmistrza Janusz Filipkowski wyraził zgodę na wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego punktu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała, czy wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w dniu sesji, kiedy radni nie otrzymali wcześniej 

projektu uchwały do zapoznania jest możliwe z prawnego punktu widzenia? 

 

Radca Prawny Kamila Warcaba odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że radni                               

w każdym momencie obrad Rady mogą wprowadzać dodatkowe tematy do porządku obrad, jeżeli 

wniosek zostanie przegłosowany bezwzględną ilością głosów. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrego Miasta, 

w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 8 głosach „za”, 4 głosach „przeciwnych” i 2 

głosach „wstrzymujących się” większością głosów wprowadziła do porządku obrad dodatkowy 

projekt uchwały, jako punkt 2a. 

 

Następnie Sekretarz Gminy Zenon Połocki wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Dobre 

Miasto do roku 2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego projektu uchwały, w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach 

„za” jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały, jako punkt 6a. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami, w wyniku którego 

Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 
Ad.2a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrego Miasta. 

   

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał radny Mirosław Zadroga informując, że 

zwiększenie wynagrodzenia dla burmistrza wynika z wypracowania nadwyżki budżetowej za 

2020 rok oraz jest efektem udzielenia przez Radę burmistrzowi absolutorium w sposób 

jednomyślny, a także udzielenie wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska zabierając głos zapytała, czy w budżecie 

gminy są zabezpieczone środki finansowe na podwyżkę dla burmistrza i jaka jest to kwota? 

 

Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że                                  

w budżecie gminy są zabezpieczonej środki finansowe na ten cel i różnica pomiędzy starym i 

nowy wynagrodzenie burmistrza wynosi 3.060,00 zł x 4 m-ce do końca roku to daje nam kwotę 

12.240,00 zł plus ZUS to łącznie wyjdzie 14.632,92 zł. 
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Przewodniczący Rady zabierając głos zapytał, czy w tym roku przewiduje się podwyżkę 

wynagrodzeń dla pracowników. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że w budżecie gminy na 2021 rok nie ma zaplanowanych 

podwyżek dla pracowników Urzędu. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrego Miasta – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 9 głosach „za”, 4 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę większością głosów.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Magdalena Kowalska). 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz przedstawiając 

uzasadnienie do powyższego projektu uchwały. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Magdalena Kowalska). 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Dobre 

Miasto publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Anna Barbachowska zabierając głos zapytała, czy to prawda, że transport w nowym 

roku szkolnym nie będzie jeździł przez miejscowość Knopin? 

Radna poinformowała, że dotychczas autobus szklony jeździł przez Knopin-Cerkiewnik-

Barcikowo. 

 

Zastępca Burmistrza Janusz Filipkowski poinformował, że nic nie wie na ten temat. W związku 

z tym jak się coś dowie to poinformuje radną. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby radna w powyższej sprawie zwróciła się z wnioskiem 

do burmistrza.   
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W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Dobre Miasto 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę większością głosów.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Magdalena Kowalska). 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Dobre Miasto oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych.   

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Anna Barbachowska zabierając głos zapytała, czy to prawda że most w Knopinie jest 

wyłączony dla autobusów powyżej 5 ton? 

 

Sekretarz Gminy Zenon Połocki poinformował, że ograniczenie tonażu do 5 ton jest nie od dziś. 

Natomiast transport na terenie gminy jest organizowany przez powiat (tzw. zielone autobusy) i 

w tym tygodniu został złożony przez przewoźnika wniosek o ustalenie nowych przystanków 

autobusowych.  

 

W związku z tym radne Małgorzata Konczalska i Joanna Wasilewska wnioskowały, aby 

wyznaczyć dodatkowe przystanki przy nowo tworzonych osiedlach pomiędzy 

miejscowościami Knopin-Stary Dwór-Barcikowo. 

 

W tym miejscu wywiązała się dyskusja na temat organizacji transportu, w związku z tym 

Przewodniczący Rady na wniosek radnej Anny Barbachowskiej ogłosił 15 minutową przerwę 

do czasu przybycia na sesję Kierownika Centrum Usług Wspólnych Anny Borejko. 

(Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, który Rada przyjęła większością 

głosów, przy 13 głosach „za” i 1 głosie „przeciwnym”). 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Kierownik CUW w Dobrym Mieście Anna Borejko zabierając głos poinformowała, że na 

terenie naszej gminy kursują tzw. zielone autobusy linii  519.  

Most w miejscowości Knopin został wyłączony dla autobusów decyzją wojewody, ponieważ 

jest ograniczenie tonażu do 5 ton. W związku z tym autobus będzie kursował na trasie: Dobre 

Miasto – Knopi – Stary Dwór – Barcikowo – Cerkiewnik – Kabikiejmy Dolne – Spręcowo –  

Dywity.  

Jest to transport powiatowy, dlatego czy to będzie autobus, czy BUS to zależy od organizatorów 

tego transportu. 
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Radny Mariusz Borek zabierając głos powiedział, że transport należy dostosować do 

przepisów ruchu drogowego. Natomiast, czy to będzie jakiś mniejszy autobus, czy BUS to 

powinien zajeżdżać po dzieci uczęszczające do szkół w mieście. 

 

Wypowiedź radnego poparła radna Zdzisława Kobylińska. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Dobre Miasto oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” i 2 głosach „przeciwnych” podjęła uchwałę większością głosów.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Magdalena Kowalska). 

 

W tym miejscu Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska poinformowała, że                        

w dniu 1 września nie zadzwoni dzwonek rozpoczynający rok szkolny w miejscowości 

Orzechowo, ponieważ szkoła w Orzechowie została zamknięta po 70 latach swojej działalności, 

z powodu małej ilości dzieci. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku                                 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego.  

  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła dokonując uzasadnienia Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrym Mieście Monika Ćwiek informując, że                                                 

w załączniku do projektu uchwały proponuję się wprowadzić zmianę dot. podania daty 

urodzenia zamiast nr PESEL. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku                                 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni: Magdalena Kowalska, Anna Barbachowska i Zdzisława Kobylińska). 

 

Ad.6a. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Dobre Miasto do roku 2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Radca Prawny Kamila Warcaba informując, że Rada Miejska 

zajmowała się już tym projektem uchwały na ostatniej sesji w dniu 24 czerwca 2021 r. i 

przyjęła, iż przedmiotowy akt wchodzi w życie z dniem podjęcia. Natomiast wojewoda 

rozstrzygnięciem nadzorczym unieważnił powyższą uchwałę w całości uznając, że powyższa 

uchwała stanowi akt prawa miejscowego i podlega ogłoszeniu w wojewódzkim dzienniku 
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urzędowym. W związku z tym przygotowano nowy projekt uchwały zmieniając równocześnie 

harmonogram przeprowadzenia konsultacji oraz termin opracowania projektu strategii do 

kwietnia 2022 roku.   

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Dobre Miasto do roku 2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni: Magdalena Kowalska, Anna Barbachowska i Zdzisława Kobylińska). 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Ryszard Łańko informując, że                        

w dniu 25 czerwca br. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrym Mieście wpłynął 

wniosek mieszkańców ul. Lotników 8 w Dobrym Mieście dotyczący udzielenia bonifikaty                         

w wysokości 80% na zakup działki w celu poprawy warunków zagospodarowania. Z uwagi na 

to, że gospodarowanie mieniem komunalnym należy do kompetencji Burmistrza Dobrego 

Miasta, wniosek należy przekazać Burmistrzowi – jako organowi właściwemu do jego 

rozpatrzenia. 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” większością głosów podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni: Magdalena Kowalska i Zdzisława Kobylińska). 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Ryszard Łańko informując, że w dniu                 

9  lipca br. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrym Mieście wpłynął wniosek 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Orzechowie dotyczący przyznania dodatkowych środków 

finansowych na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. Z uwagi na to, że bezpieczeństwo 

obywateli oraz ochrona przeciwpożarowa i przeciwpowodziowa należą do kompetencji 

Burmistrza Dobrego Miasta, który odpowiada również za prawidłową gospodarkę finansową 

gminy - wniosek należy przekazać Burmistrzowi – jako organowi właściwemu do jego 

rozpatrzenia. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 
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Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Magdalena Kowalska).  

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Ryszard Łańko informując, że w dniu                   

9 lipca br. do Rady Miejskiej w Dobrym Mieście wpłynął wniosek właścicieli działek – obręb 

12 Stary Dwór dotyczący naprawy i udrożnienia dróg gminnych. Z uwagi na to, że zadania 

własne gminy takie jak: gminne drogi, ulice, mosty, place i organizacja ruchu drogowego należą 

do kompetencji Burmistrza Dobrego Miasta, wniosek należy przekazać Burmistrzowi – jako 

organowi właściwemu do jego rozpatrzenia. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos poinformował, że powyższe działki w Starym 

Dworze są dość znacznie oddalone od głównej drogi i temat jest dość złożony. W tym miejscu 

ma powstać kompleks nowych domków jednorodzinnych i trzeba jakoś pomóc tym ludziom. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Magdalena Kowalska).  

 

Ad.10. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLIV-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko         Przewodniczący 

Rady Miejskiej 

           /-/ 

Ryszard Łańko 

 


